
 

 

  

 

 

П Р О Т О К О Л    №  31 

от  заседание на  

Постоянната Комисия по финанси и бюджет,  
 

проведено на 28 януари  2025 г. 

 
Днес, 28 януари  2025 г., /вторник/ от 12.00 ч., зала 5, ет. 5, ул. „Московска“ 33 се проведе  

заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което бе излъчено и във Facebook страницата 
на СОС. Заседанието беше открито в 12.15 и ръководено от г-н Димитър Вучев  - председател на 
Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Добър ден колеги, започва заседанието на Комисията по финанси 

и бюджет. 
В залата присъстват 9 от общо 17 общински съветници по списък към настоящия 

момент. Така, че имаме кворум.  
Присъстващи общински съветници: 
Андрей Зографски  
Бойко Димитров 
Вили Лилков 
Войслав Тодоров 
Димитър Вучев - председател 
Екатерина Йорданова 
Пламен Данаилов – зам. председател 
Прошко Прошков 
Росица Николова 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, имам няколко предложения за разместване на точки в 

дневния ред. По молба на част от присъстващите, на първо място госпожа Бачева, която ще докладва 
от името на господин Терзиев точка 2 и точка 3, тя пък е вносител на точка 24, така че предлагам да 
се измести веднага след точките на кмета. Отделно господин Иван Василев също помоли поради 
ангажираност веднага след това да разгледаме неговата точка. Имаме няколко точки, които отпадат 
и това: са точка 8, тъй като имаме изтекла оценка в края на миналата година, така че ще бъде пуснато 
ново заявление за оценка и тогава ще разгледаме доклада на следващо наше заседание, господин Ангел 
Стефанов, помоли точка 11 също да бъде отложена на този етап. Едно уточнение, господин Зографски 
вчера в Комисията по транспорт точката за Софийски улици беше отложена, държите ли днес да я 
разглеждаме? 

АНДРЕЙ ЗОГРАСКИ – общински съветник: Не, да бъде отложена за следващо заседание. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Добре, благодаря ви и тази точка също ще се разгледа на по-късен 

етап.  
Колеги, това е дневният  ред. 
Имате ли коментари, въпроси и други предложения? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Общо гласували: 9, в т.ч.: 
- „За“ –  9. 
- „Против“ - Няма 
- „Въздържали се“ – Няма. 

Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Бойко Димитров: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
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Екатерина Йорданова: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 

Въз основа на гласуването комисията реши: 
Приема дневния ред на заседанието. 
Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към Протокола – 

Приложение № 1.  
Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, започваме с доп. точка 3 от първоначално приетия дневен 

ред.  
По  т. 1 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА25-ВК66-710/23.01.2025 г. относно приемане на 

Оперативна програма на Столичния общински съвет за 2025 г. и приемане на Отчет за изпълнението 
на Оперативната програма на Столичния общински съвет за 2024 г., с вносител: Цветомир Петров – 
председател на Столичен общински съвет. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно приемане на Оперативна програма на Столичния 
общински съвет за 2025 г. и приемане на Отчет за изпълнението на Оперативната програма на 
Столичния общински съвет за 2024 г. 

Господин Петров, заповядайте. 
ЦВЕТОМИР ПЕТРОВ – председател на СОС: Благодаря, господин председател. 
Уважаеми общински съветници, на Вашето внимание предлагам Оперативната програма 

за 2025 година на Столичния общински съвет, заедно с Отчета на Оперативната програма за 2024 
година и Графика на заседанията на Общинския съвет. 

Оперативната програма е изготвена на база на подадените от администрацията от 
отделните направления  прогнозни периоди, когато ще бъдат вкарани и съответните доклади по 
самите направления. 

Ако имате някакви въпроси по някои от предложенията или по самия доклад ще отговоря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Петров. 
Заповядайте колеги за коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Екатерина Йорданова: За 
Карлос Контрера: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 2 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА25-ВК66-214/09.01.25 г. относно създаване на 

нова социална услуга, финансирана от общинския бюджет – Наблюдавано жилище „Устрем“ с основни 
дейности: „Резидентна грижа“, „Застъпничество и посредничество“, „Информиране и консултиране“ 
(като специализирана услуга) с адрес: гр. София, ж.к. Люлин, бл.015, вх.Б, ет.1, ап.19, с капацитет 6, с 
вносител: Васил Терзиев – кмет на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно създаване на нова социална услуга, финансирана 
от общинския бюджет – Наблюдавано жилище „Устрем“ с основни дейности: „Резидентна грижа“, 
„Застъпничество и посредничество“, „Информиране и консултиране“ (като специализирана услуга) с 
адрес: гр. София, ж.к. Люлин, бл.015, вх.Б, ет.1, ап.19, с капацитет 6. 

Госпожо Бачева, заповядайте. 
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НАДЕЖДА БАЧЕВА  - зам.-кмет на СО: Благодаря, господин председател.  
Става въпрос за разкриване на нова социална услуга, която да обхване деца напускащи 

Центровете за настаняване от семеен тип и да им помогне да успеят да си намерят работа или да 
започнат и да има къде да живеят докато започнат висшето си образование. Към момента услугата 
ще е с капацитет 6 места и предлага 24 часова грижа за децата. 

Ако имате въпроси, ще отговоря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Бачева. 
Госпожо Тагарева, заповядайте. 
ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник: Благодаря Ви, господин председател. 
Вземам думата много накратко, искам да изкажа благодарност на госпожа Бачева във 

връзка със справките и данните, които подава към мен на тримесечие във връзка с един доклад, който 
беше изцяло подкрепен от всички колеги от различните политически групи, а именно да осигурим една 
социална услуга извън тези Центрове за настаняване на децата лишени от родителска грижа и те да 
посещават нашите общински културни центрове, театри, галерии, зоологическа градина, 
Столичната библиотека, защото това също уважаеми колеги, ще ги подготви и ще ги адаптира за 
реалния живот извън тези центрове. 

Благодаря Ви, госпожо Бачева, лично аз съм удовлетворена от резултатите, казвам по 
памет 116 деца в първото тримесечие са посетили тези наши общински, културни, социални места 
към последното тримесечие, което обхваща октомври, ноември и декември, само преди дни госпожа 
Бачева ме информира отново с писмо, извинявайте за първото тримесечие са 110, сега са 116, тоест 
нараства работата свързана по отношение на това да има още по-висока посещаемост и разбира се 
съм удовлетворена от този доклад, който внасяте, защото това също е една стъпка и политика да 
подпомогнем и да адаптираме тези деца, към които ние трябва да поставяме фокус и да имаме 
специална грижа към тях. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Тагарева. 
Други коментари и въпроси? Няма. 
Комисията предлага следното изменение: 
Поради допусната техническа грешка, съществуващите точки III и IV /римски/ в проекта 

за решение да станат съответно т. II и III /римски/ 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 
изменение: 

Поради допусната техническа грешка, съществуващите точки III и IV /римски/ в проекта за 
решение да станат съответно т.   II и III /римски/ 

Общо гласували, в т.ч.: 11. 
-„За“ – 11. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: За 
Карлос Контрера: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 3 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА25-ВК66-318/13.01.25 г. относно приемане на 

Годишен бюджет и план-график за 2025 г. за дейността на Столична програма „Социални иновации“, с 
вносител: Васил Терзиев – кмет на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно приемане на Годишен бюджет и план-график за 
2025 г. за дейността на Столична програма „Социални иновации“. 
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Госпожо Бачева, заповядайте. 

НАДЕЖДА БАЧЕВА  - зам.-кмет на СО: Благодаря, господин председател, както знаете в 
направление „Социални дейности и интеграция на хора с увреждания“ продължава програмата 
„Социални иновации“, които миналата година беше с двойно по-голям бюджет 210 хиляди лева. По 
предложение на Програмния съвет на програмата „Социални иновации“ те предлагат към следващата 
година бюджета на програмата да стане 410 000 лева и всеки отделен проект да може да 
кандидатства за сума от 25 000 лева. 

Идеята на това предложение е, да могат да се включат по-големи проекти и по-смели 
такива, така че това е предложението от наша страна. Ако имате въпроси ще отговоря. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Бачева. 
Колеги, заповядайте за коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 11. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-  1. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: Против 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: За 
Карлос Контрера: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 24 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-10703/04.12.24 г. относно Наредба за 
изменение на Наредба за предоставяне на социалните услуги „Асистенти за независим живот“, с 
вносител: Надежда Бачева – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад относно, Наредба за изменение на Наредба за предоставяне 
на социалните услуги „Асистенти за независим живот“. 

Госпожо Бачева, заповядайте. 

НАДЕЖДА БАЧЕВА – зам.-кмет на СО: Благодаря. 

„Асистент за независим живот“ и „Асистент за независимо детство“ е програма, която 
се финансира от Столична община и предлага малко по-различно отношение към асистентите. Тук 
държа да отбележа, че от 2013 година ставката почасовата на асистентите е 3,50 лева. С това 
предложение ние предлагаме месечната ставка да стане 5,00 лева, като това изцяло го има в бюджета 
на „Асистенти за независим живот“. 

Искам да отбележа, че заради заплащането, броят на потребителите на услугата 
намалява към момента, така че се надяваме по този начин да ги стимулираме, с 250 души са намалели 
асистентите тази година. Надявам се, това решение да стимулира хората да кандидатстват по 
програмата. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Бачева. 
Коментари и въпроси, колеги? 
Госпожо Йорданова, заповядайте. 
ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Уважаема госпожо Бачева, имам само един въпрос, считате ли, че тази сума, която 

предлагате, промяната от 3,50 лева на 5,00 лева наистина ще донесе качествена промяна по 
отношение на гражданите да кандидатстват за тази услуга, защото считам, че и това е 
недостатъчно. Наистина ние живеем в тази страна, в този град, даваме си сметка за каква услуга 
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става въпрос. Даваме си сметка и за какви хора говорим и наистина бих искала да знам на база на какъв 
анализ правите това предложение и дали не би трябвало тази сума да е по-висока? 

НАДЕЖДА БАЧЕВА – зам.-кмет на СО: Направили сме това предложение на база на бюджета 
на „Асистенти за независим живот“ и на това, което можем към тази година да отделим за увеличение 
на заплатите. Напълно сте права, че цената е ниска, но сме  гледали да се вместим в бюджета, който 
имаме заложен. 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Благодаря. 
Мога ли да си запазя правото, след като обсъждаме бюджета да предвидите нови разценки, 

които да адресираме в бюджета, като в момента ще подкрепим доклада, лично аз ще подкрепя доклада, 
но наистина с тази уговорка, че ще направите анализи, ще направите ново предложение, когато имаме 
възможност и наистина при обсъждане на бюджета ще има по-висока сума за тази услуга. 

Благодаря. 
НАДЕЖДА БАЧЕВА – зам.-кмет на СО: Само да кажа, „Асистенти за независим живот“ е по-

различна от всички други, защото са на граждански договор, само това уточнение. Иначе – да, ще 
направим, няма проблем.  

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря ви, госпожо Бачева и госпожо Йорданови. 
Колеги, други коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 12. 
-„За“ – 12. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: За 
Карлос Контрера: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 23 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-11041/1/27.12.24 г. относно приемане на 

Правилник за организация и работа на Фонд за подкрепа на учащи и изявени деца в областите култура, 
изкуства, наука и образование, спорт, в изпълнение на Решение 666 по Протокол 26 от 19.12.2024 г., с 
вносител: Иван Василев – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно приемане на Правилник за организация и работа 
на Фонд за подкрепа на учащи и изявени деца в областите култура, изкуства, наука и образование, 
спорт, в изпълнение на Решение 666 по Протокол 26 от 19.12.2024 г. 

Господин Василев, заповядайте. 
ИВАН ВАСИЛЕВ – зам.-кмет на СО: Благодаря, както и Вие отбелязахте на 19 декември 

създадохме Фонда за подкрепа на талантливите деца в различни области и  в изпълнение на решението 
публикувахме проект на Правилник за организацията и работата на Фонда за обществено обсъждане, 
което изтече. 

На Вашето внимание съм представил проекта за Правилник, в който са разписани 
органите на управление на самия Фонд, както и се дава възможност на направление „Култура, 
образование, спорт и младежки дейности“ в срок от 3 месеца да разработи детайлна методология за 
това как на практика ще работи Фонда, как ще се приемат заявления, как ще бъдат разглеждани, от 
кого и как ще бъдат финансирани съответните кандидатури, които ще се представят пред 
Управителния съвет на Фонда.  
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Едно допълнение само, че с оглед на това да излезе в максимално кратки срокове между 
празниците доклада е подписан само от мен, но предполагам, че зад него стоят всички останали колеги 
от Управителния съвет на Фонда. 

Така че, ако имате въпроси и коментари по предложенията за Правилника на линия съм да 
отговоря. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Благодаря, господин Василев. 
Колеги, заповядайте?  
Не виждам заявки за коментари и въпроси. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 12. 
-„За“ – 12. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: За 
Карлос Контрера: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 4 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК08-14641/16.10.2024 г. относно провеждане 
на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на нежилищни имоти - публична и частна 
общинска собственост за срок от 5 (пет) години, становище вх. № СОА24-ВК08-14641/2/13.12.24 г., с 
вносители: Лилия Донкова – кмет на район Кремиковци и Драгомир Иванов – общински съветник. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно провеждане на публично оповестен конкурс за 
отдаване под наем на нежилищни имоти - публична и частна общинска собственост за срок от 5 (пет) 
години, становище вх. № СОА24-ВК08-14641/2/13.12.24 г. 

Заповядайте, госпожо Донкова за представяне. 

ЛИЛИЯ ДОНКОВА – кмет на район Кремиковци: Благодаря, господин председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници, депозирали сме доклад за отдаване под 

наем на четири помещения по 4 обособени позиции, всъщност първата обособена позиция е за два 
пъти по 1 кв.м. за поставяне на вендинг апарати за топли напитки и захарни изделия в сградата на 
районната администрация, с първоначална конкурсна месечна наемна цена от 136,00  лева без ДДС. 

Втората обособена позиция е за сграда, която е за магазин за търговски цели в кв. 
„Сеславци“. Първоначалната конкурсна месечна наемна цена е 338 лева без ДДС. 

Третата обособена позиция е, за търговски дейности за магазин в село Яна с 48 кв.м., 
първоначалната наемна цена е 249 лева без ДДС за първоначална конкурсна месечна цена. 

Четвъртата обособена позиция е, помещение с площ от 36,18 кв.м., това е в сградата на 
кметството в село Яна, за аптека. 

И четирите сгради и досега са се ползвали за такова предназначение. Това е от мен, ако 
нямате въпроси. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Донкова. 

Господин Данаилов, заповядайте. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Благодаря, господин председател. 
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Имам въпроси, прави впечатление, че всъщност две вендинг машини разполагането им е 
колкото отдаването под наем на цял магазин. По-добре в този магазин да разположат още две вендинг 
машини и ще изкарват очевидно, може би същите пари. Нелогично, според мен оценката, която ни е 
представена за вендинг машините звучи логично. Оценката за отдаване под наем на тези търговски 
помещения не звучи логично. В аптеката по-евтино е да разположиш или една вендинг машина, защото 
ще излезе по-евтино да сложиш там вендинг машина, отколкото на определените места, така излиза. 

Разбирам, че ще кажете, че такава е оценката от оценителя, но какво е Вашето мнение и 
становище по отношение на това, че търговските площи излизат в пъти по-евтино отколкото 
разполагането на една вендинг машина или две вендинг машини. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Данаилов. 
Госпожо Донкова, заповядайте. 
ЛИЛИЯ ДОНКОВА – кмет на район Кремиковци: Благодаря. 
Ще се опитам да отговоря доколкото е възможно разбира се да бъда обективна. По 

отношение на вендинг  машините те се разполагат в административната сграда на район 
„Кремиковци“, където може би, които са идвали от  Вас знаете, че тя е разположена извън населени 
места. Намираме се в полето в нищото. Няма кафета около нас, няма магазини, няма абсолютно нищо. 
Оттам може би се предполага, така поне мисля, че са мотивите, че се предполага, че ще има 
достатъчно оборот и ще има клиенти, които да ползват услугите на тези машини. 

По отношение на двата магазина и този в Сеславци и този в Яна, това са сгради, които са 
достатъчно стари. Те са изградени от азбестов материал от доста години. Предполагам, че и това 
има значение. Плюс това къде се намират. 

В малките населени места предполагам, че сте наясно, че пазаруват само възрастни хора, 
които няма как да си осигурят достъп до големите магазини иначе напоследък всички пазаруваме от 
големите търговски вериги. По отношение на аптеката също не мога да коментирам. Тя е в сградата 
на кметството, не мога да кажа защо е такава оценката, това е от мен. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Донкова. 
Господин Иванов, заповядайте. 
ДРАГОМИР ИВАНОВ – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Искам да допълня това, че все пак има конкурс и идеята на този конкурс е да се достигне 

до максимална и справедлива цена, така че ако има интерес същата ще бъде по-висока. 
Благодаря Ви.  
ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Иванов. 
Заповядайте, господин Данаилов. 
ЗАМ.-ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Господин Иванов, това се нарича „Конкурс по документи“, 

ако знаете какво имам предвид.  
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Други коментари и въпроси колеги. 
Господин Димитров, заповядайте. 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Моят коментар е само един, тъй като винаги съм 

съгласен когато има притеснения, но очаквам и предложения, тоест като се каже притеснение, че 
цените не са „Ок“, да се предложи дали да се иска нова пазарна оценка или да се повишат тези начални 
конкурсни цени. Мисля, че в крайна сметка никой няма интерес с месеци там да стои без да се обяви 
конкурс за съответните помещения да се търси наемател. По-добре, ако има съмнение, че цената е 
ниска просто тук в зала да предложим по-висока цена или да се поиска нова оценка, но наистина да 
търсим решение, а не постоянно просто с някакви въпроси, най-вероятно ще се гласува против 
доклада и в крайна сметка не знам, може би е хубаво кметът да каже в момента дали има наематели в 
тези помещения. Вие знаете, че ако не се сключи нов договор просто продължават да стоят там и 
плащат едни обезщетения, които сигурно ще са по-ниски от новите наемни цени.  

Така че, в крайна сметка нашата цел е да защитим интересите на общината, да има 
наематели в тези помещения и единствено, ако има съмнение за цената, да се предложи цена, която 
считаме, че защитава общественият интерес.  

Така че, разчитам на господин Данаилов, като има забележки да предложи наемна цена, 
която счита, че е коректна. 

Благодаря. 

ЛИЛИЯ ДОНКОВА – зам.-кмет на СО: По отношение на вендинг апаратите от две години 
няма наематели. Те са пакетирани, стоят в сградата обаче изобщо не се използват, защото цената и 
тогава им беше достатъчно висока и наемателите се отказаха. На магазините има наематели и на 
аптеката също към днешна дата. 
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ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Донкова. 

Други коментари и въпроси колеги? Не виждам. 

Госпожо Донкова, има становище от заместник-кмет Василев, предполагам, че сте 
запозната с предложенията? 

ЛИЛИЯ ДОНКОВА – кмет на район Кремиковци: Да, запозната съм. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Съгласна ли сте с предложенията?  

ЛИЛИЯ ДОНКОВА – кмет на район Кремиковци: Да. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, пристъпваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1. Комисията не  подкрепя доклада с приложения проект за решение 

Общо гласували, в т.ч.: 11. 
-„За“ – 5. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  6. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: Въздържал се 
Димитър Вучев - председател: Въздържал се 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: Въздържал се 
Карлос Контрера: Въздържал се 
Пламен Данаилов – зам. председател: Въздържал се 
Прошко Прошков: Въздържал се 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 5 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-15596/4/17.01.2025 г. относно 
кандидатстване по Проект „Красива България“ по мярка М02 „Подобряване на социалната 
инфраструктура'" за „Основен ремонт на съществуващите открити спортни площадки в двора на 
156 ОбУ „Васил Левски“, кв. Кремиковци“, район „Кремиковци“, Столична община - ЕТАП 2“, с вносител: 
Лилия Донкова – кмет на район Кремиковци. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно кандидатстване по Проект „Красива България“ 
по мярка М02 „Подобряване на социалната инфраструктура'" за „Основен ремонт на съществуващите 
открити спортни площадки в двора на 156 ОбУ „Васил Левски“, кв. Кремиковци“, район „Кремиковци“, 
Столична община - ЕТАП 2“ 

Госпожо Донкова, заповядайте. 

ЛИЛИЯ ДОНКОВА – кмет на район Кремиковци: Благодаря Ви, господин председател. 
Става въпрос за кандидатстване за етап 2 от ремонта на спортните площадки в двора 

на 156-то Обу „Васил Левски“, кв. „Кремиковци“. Етап 1 реализирахме миналата година по същия проект 
на Красива България. Сега кандидатствахме за етап 2, но ни е необходимо разбира се решение на 
Столичния общински съвет за възможността за кандидатстване и осигуряване на съфинансирането 
в размер на 52 % от одобрената стойност на проекта, включително и разходите за Строителен 
надзор и авторски надзор, които не се финансират по проекта. 

Общата сума, която е за съфинансиране от Столична община е 140 618,44 лева. 
Благодаря ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря Ви, госпожо Донкова. 
Предлагам техническа корекция. 
В проекта за решение, текстът „Дава съгласие за кандидатстване на район 

„Кремиковци“……….“ да стане съответно т. 1 
Съществуващите т. 1, 2  и 3 да станат съответно т. 2, 3 и 4 
ПК за децата, младежта и спорта ще се произнесе с отделно становище 
Колеги, имате ли други предложения и въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
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Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение, като 
предлага следното изменение: 

  В проекта за решение, текстът „Дава съгласие за кандидатстване на район 
„Кремиковци“……….“ да стане съответно т. 1 

Съществуващите т. 1, 2  и 3 да станат съответно т. 2, 3 и 4 

Общо гласували, в т.ч.: 12. 
-„За“ – 12. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: За 
Карлос Контрера: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 6 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-15596/3/17.01.2025 г. относно 
кандидатстване на район „Красно село“ – Столична община по Проект „Красива България“ с два броя 
проектни предложения: „Основен ремонт на покрив на административно-делова сграда“ в имот с 
идентификатор 68134.208.23.1. по ККР на гр. София, УПИ VII – за административен комплекс, кв. 11, м. 
„Славия“, с административен адрес: гр. София, район „Красно село“, бул. „Цар Борис III“ № 124“ по мярка 
М01: „Подобряване на обществената среда в населените места“ и проект „Текущ ремонт на четири 
броя съществуващи детски площадки за игра на открито в двора на детска градина № 107 „Бон-бон“, 
ПИ с идентификатор 68134.202.103, УПИ V – за детска градина и трафопост, кв. 324, м. „Еврейски 
гробища“, с административен адрес: гр. София, район „Красно село“, ул. „Григор Пърличев“ № 10“ по 
мярка М02: „Подобряване на социалната инфраструктура“, с вносител: Цвета Николаева – кмет на 
район Красно село. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно кандидатстване на район „Красно село“ – 
Столична община по Проект „Красива България“ с два броя проектни предложения: „Основен ремонт 
на покрив на административно-делова сграда“ в имот с идентификатор 68134.208.23.1. по ККР на гр. 
София, УПИ VII – за административен комплекс, кв. 11, м. „Славия“, с административен адрес: гр. София, 
район „Красно село“, бул. „Цар Борис III“ № 124“ по мярка М01: „Подобряване на обществената среда в 
населените места“ и проект „Текущ ремонт на четири броя съществуващи детски площадки за игра 
на открито в двора на детска градина № 107 „Бон-бон“, ПИ с идентификатор 68134.202.103, УПИ V – за 
детска градина и трафопост, кв. 324, м. „Еврейски гробища“, с административен адрес: гр. София, 
район „Красно село“, ул. „Григор Пърличев“ № 10“ по мярка М02: „Подобряване на социалната 
инфраструктура“ 

Заповядайте за представяне  доклада от името на кмета. 

СОТИР ИВАНОВ - зам.-кмет на район Красно село: Благодаря Ви.  

Уважаеми дами и господа общински съветници, по своето естество доклада е за 
осигуряването на съфинансиране по два проекта, с които искаме да кандидатстваме по програма 
„Красива България“. Първият от тях е за основен ремонт на районната администрация на покрива на 
районната администрация, който е в ужасно състояние. Вторият е свързан с текущ ремонт на 
четири броя съществуващи детски площадки в двора на 107-ма детска градина, като процента в 
първия случай е 65 %, а във втория проект за двора на 107-ма детска градина е 52 %. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря Ви, господин Иванов. 
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Колеги, коментари и въпроси? Няма. 
Комисията предлага следното изменение: 
В преамбюла на проекта за решение, да се запише следния текст: „Относно: 

кандидатстване на район „Красно село“ – Столична община по Проект „Красива България“ с два броя 
проектни предложения: „Основен ремонт на покрив на административно-делова сграда“ в имот с 
идентификатор 68134.208.23.1. по ККР на гр. София, УПИ VII – за административен комплекс, кв. 11, м. 
„Славия“, с административен адрес: гр. София, район „Красно село“, бул. „Цар Борис III“ № 124“ по мярка 
М01: „Подобряване на обществената среда в населените места“ и проект „Текущ ремонт на четири 
броя съществуващи детски площадки за игра на открито в двора на детска градина № 107 „Бон-бон“, 
ПИ с идентификатор 68134.202.103, УПИ V – за детска градина и трафопост, кв. 324, м. „Еврейски 
гробища“, с административен адрес: гр. София, район „Красно село“, ул. „Григор Пърличев“ № 10“ по 
мярка М02: „Подобряване на социалната инфраструктура“. 

ПК по икономика ще се произнесе с отделно становище. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага 
следното изменение: 

В преамбюла на проекта за решение, да се запише следния текст: „Относно: кандидатстване на район 
„Красно село“ – Столична община по Проект „Красива България“ с два броя проектни предложения: 
„Основен ремонт на покрив на административно-делова сграда“ в имот с идентификатор 
68134.208.23.1. по ККР на гр. София, УПИ VII – за административен комплекс, кв. 11, м. „Славия“, с 
административен адрес: гр. София, район „Красно село“, бул. „Цар Борис III“ № 124“ по мярка М01: 
„Подобряване на обществената среда в населените места“ и проект „Текущ ремонт на четири броя 
съществуващи детски площадки за игра на открито в двора на детска градина № 107 „Бон-бон“, ПИ с 
идентификатор 68134.202.103, УПИ V – за детска градина и трафопост, кв. 324, м. „Еврейски гробища“, 
с административен адрес: гр. София, район „Красно село“, ул. „Григор Пърличев“ № 10“ по мярка М02: 
„Подобряване на социалната инфраструктура“ 

Общо гласували, в т.ч.: 12. 
-„За“ – 12. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 7 от дневния ред:  . Доклад вх.№ СОА24-ВК08-6942/13.05.2024 г. относно предложение 
за организиране и финансиране на дейности по поддръжка, стопанисване и опазване на тоалетните и 
чистотата на териториите за обществено ползване в парк Гео Милев, район „Слатина“, становище 
вх. № СОА24-ВК08-6942/1/25.06.24 г., становище вх. № СОА24-ВК08-6942/2/11.07.24 г., с вносител: 
Георги Илиев – кмет на район Слатина. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно предложение за организиране и финансиране на 
дейности по поддръжка, стопанисване и опазване на тоалетните и чистотата на териториите за 
обществено ползване в парк Гео Милев, район „Слатина“, становище вх. № СОА24-ВК08-
6942/1/25.06.24 г., становище вх. № СОА24-ВК08-6942/2/11.07.24 г. 

Господин Котев, заповядайте. 
ДЕНИМИР КОТЕВ – зам.-кмет на район Слатина: Уважаеми общински съветници, докладът 

е мога да кажа формален, тоалетните в парка са поставени. Единствено, ние се нуждаем от санкция 
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на СОС, че приходите понеже ще бъдат платени, както се очаква, приходите ще бъдат насочени към 
Столична община, районният кмет, ние ще поддържаме тоалетните и засега плана е да бъде наета 
фирма. Нямам какво повече да кажа. Мисля, че веднъж на комисия е решено да не се гледа, но съгласно 
ЗМСМА, чл. 21 казва, че СОС трябва да определя конкретните правомощия на кмета и районните 
кметства. Това е една формална санкция, която трябва да се случи, за да можем ние да харчим пари от 
дейност „623“, за фирма за поддръжка и да вървят нещата с тоалетната, както трябва, важна е за 
нас. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Котев. 
Като цяло темата ни е важна за нашия град, така че поздравления за инициативата. Само 

да отбележа, че имаше известни разногласия дали наистина ние трябва да вземем решение като орган, 
господин Иван Василев имаше определени коментари по отношение на проекта за решение, за това 
вие сте внесли нов проект за решение, така че ние сега ще гласуваме този нов проект за  решение. 

Колеги, заповядайте за коментари и въпроси по отношение на тази точка? Не виждам. 
ПК по екология подкрепя доклада с приложения нов проект за решение с вх. № СОА24-ВК08-

6942/4/13.01.25 г. 
Преминаваме към гласуване. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен със  становището на ПК по 
опазване на околната среда, земеделие и гори,  която подкрепя доклада с приложения нов проект за 
решение с вх. № СОА24-ВК08-6942/4/13.01.25 г., се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения нов проект за решение с вх. № СОА24-
ВК08-6942/4/13.01.25 г. 

Общо гласували, в т.ч.: 11. 
-„За“ – 11. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев – председател : За 
Драгомир Иванов: За 
Пламен Данаилов – зам. председател: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 9 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА20-ВК08-7327/12/22.11.2024 г. относно процедура 
за изменение на план за регулация, в териториален обхват: УПИ ХХI-978,  УПИ ХVII-997, УПИ ХХII-
945,2196,445, УПИ ХХVI-931,446 - за автосервизен комплекс, кв.14, м.,,ж.к.Гърдова глава” и изменение на 
план за улична регулация от о.т. 246 до о.т. 250, становище вх. № СОА20-ВК08-7327/13/20.12.24 г., с 
вносител: Зарко Клинков – кмет на район Витоша. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно процедура за изменение на план за регулация, в 
териториален обхват: УПИ ХХI-978,  УПИ ХVII-997, УПИ ХХII-945,2196,445, УПИ ХХVI-931,446 - за 
автосервизен комплекс, кв.14, м.,,ж.к.Гърдова глава” и изменение на план за улична регулация от о.т. 246 
до о.т. 250, становище вх. № СОА20-ВК08-7327/13/20.12.24 г. 

Заповядайте, господин Клинков за кратко представяне. 
ЗАРКО КЛИНКОВ – кмет на район Витоша: Благодаря, господин председател. 
Уважаеми дами и господа, докладът е за сключване на предварителен договор по чл. 15, ал. 

3 и ал. 5 от ЗУТ. Има изготвен проект за изменение на регулация на съответните имоти. Одобрен е на 
ОЕСУТ на 21 декември 2021 година. По същество това, което трябва да се случи е два идентификатора, 
които представляват задънена улица топик. Тя се премахва. Те стават частни, като към уличната 
регулация два проектни идентификатора стават общински. Единият имот е с площ 144 кв.м., а 
другият е с 6 кв.м., общо 150 кв.м. и като оценката и за двата имота на квадратен метър е 122 евро 
без ДДС. Частните имоти с проектни идентификатори, които трябва да станат общински 
съответно са с площ 120 и 19 кв.м., общо 139 кв.м., като тяхната пазарна оценка е 164 евро на кв.м. без 
ДДС. 
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Частното дружество, с което трябва да се осъществи сделката има да доплаща сума в 
размер на 20 676 лева. 

Ако имате въпроси ще отговоря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Клинков. 
Комисията предлага следните изменения: 
1. В т. 5 от проекта за решение, поради допусната техническа грешка, вместо: „/три 

хиляди сто и осемнайсет евро/ да се запише: /три хиляди сто и единадесет евро/“ 
2. На основание становище вх. № СОА20-ВК08-7327/12/22.11.24 г.: 
В точка 4, след текста ,,поземлен имот с идентификатор 68134.1935.2559, с площ от 6 

кв.м., да се добави текста ,,за който е съставен Акт за частна общинска собственост № 
3866/25.02.2022г., вписан в Служба по вписванията при Агенция по вписванията-гр. София,  вх.рег. № 
31156, том LXXVІ, № 11, имотна партида № 784509”.   

Предполагам, че сте съгласен с тези изменения. 
Колеги, имате ли други коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

  Комисията  подкрепя доклада с приложения  проект за решение, като предлага следните 
изменения: 

1. В т. 5 от проекта за решение, поради допусната техническа грешка, вместо: „/три хиляди сто 
и осемнайсет евро/ да се запише: /три хиляди сто и единадесет евро/“ 

2. На основание становище вх. № СОА20-ВК08-7327/13/20.12.24 г.: 

В точка 4, след текста ,,поземлен имот с идентификатор 68134.1935.2559, с площ от 6 кв.м., да 
се добави текста ,,за който е съставен Акт за частна общинска собственост № 3866/25.02.2022г., 
вписан в Служба по вписванията при Агенция по вписванията-гр.София, вх.рег. № 31156, том LXXVІ, № 
11, имотна партида № 784509”.   

Общо гласували, в т.ч.: 9. 
-„За“ – 5. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  4. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: Въздържал се 
Войслав Тодоров: Въздържал се 
Димитър Вучев - председател: Въздържал се 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: Въздържал се 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 10 от дневния ред:  Доклад  вх.  № СОА24-ВК08-16431/19.11.2024 г. относно откриване 

на процедура по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от 5 от Закона за устройство на територията в обхват УПИ 
I-„за обществено обслужващи дейности и озеленяване“ и УПИ II-„за бензиностанция, газостанция, 
автосервиз и офиси“, кв. 9в, м. „Младост 1“ и прехвърляне правото на собственост върху поземлен 
имот – общинска собственост, становище вх. № СОА24-ВК08-16431/2/27.12.24 г., с вносител: Ивайло 
Кукурин – кмет на район Младост. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно откриване на процедура по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 
5 от 5 от Закона за устройство на територията в обхват УПИ I-„за обществено обслужващи 
дейности и озеленяване“ и УПИ II-„за бензиностанция, газостанция, автосервиз и офиси“, кв. 9в, м. 
„Младост 1“ и прехвърляне правото на собственост върху поземлен имот – общинска собственост, 
становище вх. № СОА24-ВК08-16431/2/27.12.24 г. 

Заповядайте, да представите накратко точката. 

ПЕТРОМИЛА БЪЧВАРОВА – зам.-кмет на район Младост: Благодаря. 
Докладът касае, искане на заинтересовано лице за сключване на Договор за прехвърляне на 

собственост по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ. 
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Във връзка с искането е представена и заповед на главния архитект на Столична община 
за разрешение да се изработи проект за ПУП. Проектът е приет и с протокол от заседание на ОЕСУТ, 
съгласно проекта в ново проектирания УПИ влиза един поземлен имот собственост на Столична 
община с площ от 350 кв.м. и поземлен имот, който е собственост на юридическо  лице. 

Изготвена е пазарна оценка с валидност до 24 март 2025 година съгласно, която 
пазарната стойност на поземления имот – общинска собственост е в размер на 226 000 лева или 642 
лева за кв.м. без ДДС. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Бъчварова. 
Заповядайте. 
РОСИЦА НИКОЛОВА- общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Колеги, обръщам внимание, че това е доклад, който през месец юли Общинският съвет 

отхвърли. Към настоящия момент освен това, което обясниха от страна на район „Младост“ за 
някакъв нов проект за ПУП, който има, както и разглеждане на ОЕСУТ, което се надявам утре в Комисия 
по архитектура, когато ще го разглеждаме също да можем да видим и като графика. За мен не става 
ясно каква е причината, има ли някакво изменение, разбира се законово право е на кмета на района да 
входира повторно доклада, но за мен тук липсва анализ какво би могло да се построи в имота, застрои 
и по какъв начин ние в момента този урегулиран поземлен имот, след като придадем общинската част, 
ще отворим възможност за застрояване и не виждам да е направен анализ за да сме напълно наясно 
какво ще е? Мога да цитирам като цифри. Съвсем груба сметка урегулираният поземлен имот по 
кинта, който е за съответната зона ОЗ-2 предразполага застрояването на 3628 кв.м. Разбира се в 
имота има съществуваща сграда, която също трябва да се анализира на пет етажа, което за мен 
липсва в документацията и лично аз ще се въздържа по този доклад. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Николова. 
Господин Тодоров, заповядайте. 
ВОЙСЛАВ ТОДОРОВ – общински съветник: Благодаря Ви. 
Имам само един въпрос, при положение, че докладът наистина беше отхвърлен от 

Общинския съвет вече, той преди това беше ако не се лъжа и отлаган, но въпроса ми е следният, при 
положение, че имате становището на Общинския съвет, какво се е променило и внасяте доклада 
отново? 

Има ли промяна реално в това, което предлагате? Има ли аргументация защо се налага, 
какви са причините да искате прехвърлянето на този общински терен в рамките на частния? Какво е 
становището на кмета на „Младост“ по отношение на продължаващото прекомерно застрояване на 
района. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Заповядайте. 
ПЕТРОМИЛА БЪЧВАРОВА – зам.-кмет на район Младост: Благодаря за поставените въпроси. 

По лични спомени доклада е приет без да бъде отлаган и на трите комисии от заседанието на СОС не 
са ясни според мен мотивите да не се приеме при условие, че има положително становище и на трите 
комисии, през които е минавал. 

Тук по-различното е, че оценката е доста по-завишена от тази, която е с предходния 
доклад, който беше пуснат миналата година. Става въпрос за едно доста малко парче земя, чиято 
форма не допуска поне такова е нашето становище не допуска да се реализират проекти на общината 
там, които да са в обществен интерес. Самото парче е доста тясно и продълговато, което в 
момента е свързано единствено с разходи за общината. Има промяна единствено в оценката.   

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Благодаря Ви. 
Господин Зографски, заповядайте. 
АНДРЕЙ ЗОГРАФСКИ – общински съветник: Това е също още един пример за това как 

продавайки наша собственост ние стимулираме презастрояването и в пътен възел на ключово 
кръстовище между два булеварда от първостепенна улична мрежа виждате, този хотел там и кой го 
е допуснал, по същия начин както „Милениум“ в пътен възел построен. Това е пример за това какво не 
трябва да се прави като общинска политика. Призовавам всички общински съветници единодушно да 
отхвърлим този и всички последващи доклади от такъв тип. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Зографски. 
Други коментари и въпроси? 
Господин Иванов, заповядайте. 
ДРАГОМИР ИВАНОВ – общински съветник: Благодаря Ви, господин председател. 
Ние сме финансова комисия, ще подкрепя докладът, защото оценката е 650,00 лева и за 

мен е напълно достатъчна, а това парче, което е там не съм убеден въобще, че ще може да бъде 
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застроявано. Ние нямаме нужда от него и това ще бъде частен един много по-голям парцел. Така че, 
призовавам докладът да бъде подкрепен. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Иванов. 
Други коментари и въпроси?  
Заповядайте. 
ПЕТРОМИЛА БЪЧВАРОВА – зам.-кмет на район Младост: Ще доуточня, че самите 

показатели за застрояване там са за ниско застрояване. В момента плътността е 14 % при 
допустимо 20 % на застрояване кинта е допустима 0,8 в момента е 0,64, тоест смятам, че няма как 
да се реализира голямо строителство там. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Други коментари и въпроси? Не виждам. 

Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 7. 
- „Против“-   2. 
- „Въздържали се“ -  1. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: Против 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: Против 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Екатерина Йорданова: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: Въздържал се 
Точка 11 се отложи. 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 12 от дневния ред:   Доклад вх. № СОА24-ВК08-14076/08.10.24 г. относно  откриване 
на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, 
представляващи част от имоти -  публична общинска собственост за осъществяване на ученическо 
столово и бюфетно хранене в общински училища - намиращи се в сградата на 57 СУ „Св. Наум Охридски” 
и 147 ОУ „Йордан Радичков”, с адрес:  ул. „Д-р Калинков” № 40, находящи се на територията на Столична 
община – район „Красна поляна“ на основание чл. 14, ал.  7 във връзка с ал. 2 от Закона за общинската 
собственост, чл. 3, ал. 1, ал. 3 и ал. 6, чл. 6, ал. 1, чл. 7 от Наредбата за организиране на ученическото 
столово и бюфетно хранене в общинските училища на територията на Столична община и във връзка 
с чл. 21, ал.1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, становище вх. 
№ СОА24-ВК08-14076/1/07.11.24 г., с вносител: Димитър Петров – кмет на район Красна поляна. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно  откриване на процедура за провеждане на 
публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, представляващи част от имоти -  
публична общинска собственост за осъществяване на ученическо столово и бюфетно хранене в 
общински училища - намиращи се в сградата на 57 СУ „Св. Наум Охридски” и 147 ОУ „Йордан Радичков”, с 
адрес:  ул. „Д-р Калинков” № 40, находящи се на територията на Столична община – район „Красна 
поляна“ на основание чл. 14, ал.  7 във връзка с ал. 2 от Закона за общинската собственост, чл. 3, ал. 1, 
ал. 3 и ал. 6, чл. 6, ал. 1, чл. 7 от Наредбата за организиране на ученическото столово и бюфетно хранене 
в общинските училища на територията на Столична община и във връзка с чл. 21, ал.1, т. 8 от Закона 
за местното самоуправление и местната администрация, становище вх. № СОА24-ВК08-
14076/1/07.11.24 г. 

Господин Петров, заповядайте. 
ДИМИТЪР ПЕТРОВ – кмет на район Красна поляна: Уважаеми господин председател, 

уважаеми общински съветници, на Вашето внимание представям абсолютно стандартен доклад, 
който касае ученическото и столово и бюфетно хранене. В две училища условно казано намиращи се в 
една сграда. Договорът към настоящия момент е изтекъл, поради което същият се внася. За въпроси 
съм на разположение. 
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ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря Ви, господин Петров. 
Колеги, имате ли коментари и въпроси? Не виждам. 
На основание становище вх. № СОА24-ВК08-14076/1/07.11.24 г., предлага следните 

изменения: 
Точка III. от проекта за решение  да придобие следното съдържание: “Възлага на кмета на 

Столична община да издаде заповед за откриване на процедурата по провеждане на публично 
оповестения конкурс, с която да делегира правото за провеждане на същия на кмета на район „Красна 
поляна“, както и възможността, по негова преценка, да възложи провеждането му на директорите на 
съответните училища.“ 

Да се заличи текста на т. ІV от проекта за решение. 

Колеги, ако нямате възражения предлагам да се гласува с тези предложения. 

Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

        1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание 
становище вх. № СОА24-ВК08-14076/1/07.11.24 г., предлага следните изменения: 

Точка III. от проекта за решение  да придобие следното съдържание: “Възлага на кмета на 
Столична община да издаде заповед за откриване на процедурата по провеждане на публично 
оповестения конкурс, с която да делегира правото за провеждане на същия на кмета на район „Красна 
поляна“, както и възможността, по негова преценка, да възложи провеждането му на директорите на 
съответните училища.“ 

Да се заличи текста на т. IV от проекта за решение 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По доп.  т. 1 от дневния ред:   Доклад вх. № СОА25-ВК08-1314/24.01.25 г. относно спешно и 
неотложно отпускане на финансови средства в размер на 10 000,00 лв. /десет хиляди лева/ от 
бюджета на Столична община на СО – район „Панчарево“ за закупуване и обзавеждане на фургон за 
настаняване на възрастни хора, чийто дом напълно изгоря при пожар в с. Кокаляне на 12.01.2025 г., 
становище вх. № СОА25-ВК08-1314/1/28.01.25 г., с вносители:  Евгения Алексиева – кмет на район 
Панчарево и д-р Ваня Тагарева – зам. председател на СОС 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, вх. № СОА25-ВК08-1314/24.01.25 г. относно спешно и 
неотложно отпускане на финансови средства в размер на 10 000,00 лв. /десет хиляди лева/ от 
бюджета на Столична община на СО – район „Панчарево“ за закупуване и обзавеждане на фургон за 
настаняване на възрастни хора, чийто дом напълно изгоря при пожар в с. Кокаляне на 12.01.2025 г., 
становище вх. № СОА25-ВК08-1314/1/28.01.25 г. 

Господин Амзин, заповядайте да представите накратко доклада. 
ГЕОРГИ АМЗИН – зам.-кмет на район Панчарево: Благодаря Ви, господин председател. 
Накратко, на 12 януари в дома на възрастна двойка се образува пожар вследствие, на който 

дома им тотално изгоря. Въпреки съвместните усилия на районната администрация, полицейските 
служители, пожарните екипи, множество доброволци не успяхме да помогнем.  

Нашето искане е да осигурим този фургон, защото близките нямат възможността да 
подсигурят дом за възрастна двойка. За тях накратко мога да кажа, че дядото е на 98 години, а баба 
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Ружка е на 87 години и са включени в Програмата „Грижа в дома“. Така че, ще се радваме да подкрепите 
нашето искане, защото е основателно. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Благодаря Ви, господин Амзин. 

Коментари и въпроси? 

Госпожо Тагарева, заповядайте. 

ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник: Благодаря Ви, господин председател. 
Много накратко, уважаеми колеги, докладът е внесен и в резултат от предварителен 

разговор със заместник-кмета по финанси господин Иван Василев, така че имаме неговата санкция, 
неговото утвърждаване и подкрепа. В резултат, от което ви моля и призовавам да го подкрепите. 

Благодаря и на господин Амзин за представянето. 
Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Тагарева. 
Колеги, други коментари и въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: За 
Вили Лилков: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 13 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА25-ВК66-642/22.01.2025 г. относно приемане на 

инвестиционна мярка „Зелени училища и детски градини“, с вносители: Анна Стойкова и Антон 
Хекимян – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно приемане на инвестиционна мярка „Зелени 
училища и детски градини“. 

Госпожо Стойкова, заповядайте за кратко представяне. 
АННА СТОЙКОВА – общински съветник: Благодаря. 
Колеги, ще се опитам накратко да представя изложението по доклада. Това са политики, 

по които и аз като общински съветник съм работила през изминалите години, през изминалия мандат 
по-интензивно. 

Темата е свързана с изпълнение на Плана за действие за устойчив климат и енергия, който 
план беше на база решение на Столичния общински съвет за присъединяване към глобалното 
споразумение на кметовете за климат и енергия. През 2018 година взехме решение, а през 2019 година 
се присъединихме и впоследствие приехме и с решение на Столичния общински съвет и Плана за 
действие за устойчив климат и енергия, в който план има и раздел, който е свързан именно с 
комуникационни мерки, свързани с различни общности, с различни гилдии от нашето общество. Не е 
необходимо да ви убеждавам, колко е важно да работим с подрастващите от различни възрасти, като 
се започне от детската градина, преминем през училищата и разбира се с младите хора като 
студенти в качеството им на студенти. Смятам, че през изминалите години сме се постарали да 
работим с всички тези възрасти от подрастващи. 

В случая предлагаме да се осъществи една инвестиционна мярка А4.3 именно от Плана за 
действие за устойчива  енергия и климат и предлагаме да се приеме ускореното й изпълнение, като 
мотото е „Зелени училища и детски градини за изграждане на климатични хъбове, засенчвания и класни 
стаи на открито в дворовете им“, като в Комисията по екология приехме доклада, като приехме и 
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допълнителното предложение на колега, да се включат и билкови, зеленчукови и всякакъв друг вид лехи 
с цел разбира се, децата да знаят някакви основни понятия по градското земеделие. 

Предлагаме, сумата да бъде до 500 хиляди лева, като имаме предвид, че през изминалите 
години направихме пилотно такива климатични хъбове и класни стаи на открито в няколко училища, 
в 20-то, в 97-мо, в 68-мо, във Втора английска гимназия и сумите бяха между 25 и 35 хиляди лева в 
зависимост от това дали се прави само стая на открито, дали се прави само хъб, или комбинирано със 
засенчвания и т.н. 

Идеята е между 10 и 15 училища и детски градини да могат да се възползват от 
предоставения бюджет, като кандидатстват със свои проекти, разбира се в пряко взаимодействие 
с районната администрация.  

Предлагаме, да се направи комисия, да се сформира комисия през кмета на Столична 
община разбира се, с участието на ресорните дирекции „Климат, енергия и въздух“ и дирекция „Зелена 
система“, които имат експертизата от предишните години и участие и на общински съветници от 
различни политически групи, които да уточнят някакви критерии на база обследването, което 
Столична община направи през 2020 година за ефекта на топлинния градски остров. Имаме такава 
специална карта, която дава червените зони на Столична община, район „Люлин“ е една от тези 
червени зони за това там всъщност направихме и представихме първия дигитален двойник, а именно 
в насока неутрализиране на градския топлинен остров, имаме разбира се и План за действие и се 
надяваме това да продължи и за другите райони на Столична община, като политика свързана с 
адаптация към климатичните промени.  

Заложили сме и срокове, както и до 31 януари 2026 година да имаме и отчет за 
резултатите от изпълнението на мярката. Ако имате допълнително въпроси, ще изпадна и в по-
големи детайли. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Стойкова. 
Колеги, заповядайте за коментари и въпроси. 
Господин Лилков, заповядайте. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Уважаеми колеги, ще подкрепя доклада смислен е, само ми се струва, че датата 30 юни е 

много скоро, за да смятаме, че ще може да приключи цялостното набиране на предложенията. Може би 
е най-добре да се ориентираме към срок до края, до последната ни сесия например. Няма да можем, 
защото по-рано от 1 март няма да влезе, тоест от 10 февруари няма да влезе в сила нашето решение, 
в началото на месец март, ако се подготвят критериите. Има известяване и ще стане месец април, 
кога? 

АННА СТОЙКОВА – общински  съветник: Може първата сесия на юли да си дадем все пак. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Например до първата сесия. 
АННА СТОЙКОВА – общински съветник: Да, нямам нищо против. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Малко да удължим срока или до края на юли, да го дадем 

до края на юли, а когато бъде готов.  
АННА СТОЙКОВА – общински съветник: Добре, нямам нищо против. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: До 30 юли или до 31 юли. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Лилков. 
Госпожо Стойкова, заповядайте. 
АННА СТОЙКОВА – общински съветник: Самата аз, когато формирахме с колегата 

решението, се почудихме дали да е края на юли, но обикновено последната сесия на юли е много 
натоварена и за това решихме да дадем срок 30 юни, мисля че е възможно като реализация и нямам нищо 
против да го променим. Водещата комисия вече гласува доклада. Не знам дали на сесия можем да 
гласуваме становището на Комисията по бюджет и финанси или не можем, за да не се събираме 
допълнително Комисията по опазване на околната среда? 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: По принцип по правило  е добре да се гласува на водещата комисия 
становището, но колеги, ако не представлява проблем, това ми се струва доста консенсусно 
предложение, може да се направи и в зала и да го гласуваме в зала, за да бъде най-чисто и да не 
натоварим процедурата по този начин, ако имате съгласие, като гледам мисля че ще има съгласие по 
темата. Инициативата наистина е добра. Колеги, ще си позволя да ви призова за подкрепа. 

Коментари и въпроси колеги? Няма. 
Преминаваме към гласуване, както се уточнихме без промени тук, а в зала ще бъдат 

предложени конкретни изменения. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
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-„За“ – 9. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  1. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: Въздържал се 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 14 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-МЦ29-644/3/13.01.25 г. относно даване 
съгласие на „Медицински център XXXI“ ЕООД – гр. Нови Искър да закупи със собствени средства 
медицински DR панел (дигитализатор на рентгенови снимки)- дълготраен материален актив, с 
вносители:  Ваня Григорова – председател на ПК по ЗСП, д-р Антон Койчев, Саад Алуани – общински 
съветници, Иван Василев – заместник-кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно даване съгласие на „Медицински център XXXI“ 
ЕООД – гр. Нови Искър да закупи със собствени средства медицински DR панел (дигитализатор на 
рентгенови снимки)- дълготраен материален актив. 

Д-р Койчев, заповядайте. 
АНТОН  КОЙЧЕВ – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Докладът е ясен, ако има въпроси. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря Ви. 
Колеги, коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 15 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-МЦ29-543/1/23.01.25 г. относно изменение на 

Решение №643/28.11.2024 г. на Столичния общински съвет и на приложението към него, с вносители:  
Ваня Григорова, д-р Антон Койчев, д-р Ваня Тагарева – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно изменение на Решение №643/28.11.2024 г. на 
Столичния общински съвет и на приложението към него 

Колеги, заповядайте за  коментари и въпроси по тази точка? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 
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Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 8. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  2. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: Въздържал се 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: Въздържал се 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 16 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-МЦ29-420/4/23.01.25 г. относно изменение на 

Решение №644/28.11.2024 г. на Столичния общински съвет и на приложението към него, с вносители: 
Ваня Григорова, д-р Антон Койчев, д-р Ваня Тагарева – общински съветници 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад относно изменение на Решение №644/28.11.2024 г. на 
Столичния общински съвет и на приложението към него 

Колеги, заповядайте за коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 8. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  2. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: Въздържал се 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: Въздържал се 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 17 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-МЦ29-474/3/23.01.25 г. относно изменение на 

Решение №639/28.11.2024 г. на Столичния общински съвет и на приложението към него, с вносители: 
Ваня Григорова, д-р Антон Койчев, д-р Ваня Тагарева – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно изменение на Решение №639/28.11.2024 г. на 
Столичния общински съвет и на приложението към него 

Колеги, заповядайте за коментари и въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 9. 
-„За“ – 7. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  2. 
Поименно гласуване: 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: Въздържал се 
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Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: Въздържал се 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 18 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА25-ВК66-684/23.01.25 г. относно изменение на 

Решение №640/28.11.2024 г. на Столичния общински съвет и на приложението към него, с вносители: 
Ваня Григорова, д-р Антон Койчев, д-р Ваня Тагарева – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно изменение на Решение №640/28.11.2024 г. на 
Столичния общински съвет и на приложението към него 

Не виждам коментари и въпроси. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 9. 
-„За“ – 7. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  2. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: Въздържал се 
Ваня Тагарева: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: Въздържал се 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 

По  т. 19 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-МЦ29-59/3/23.01.25 г. относно изменение на 
Решение №641/28.11.2024 г. на Столичния общински съвет и на приложението към него 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, имате ли коментари и въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 8. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  2. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: Въздържал се 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: Въздържал се 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
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По  т. 20 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА25-ВК66-685/23.01.25 г. относно изменение на 
Решение №622/28.11.2024 г. на Столичния общински съвет и на приложенията към него, с вносители: 
Ваня Григорова, д-р Антон Койчев, д-р Ваня Тагарева – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно изменение на Решение №622/28.11.2024 г. на 
Столичния общински съвет и на приложенията към него. 

Господин Димитров, заповядайте. 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Благодаря Ви, тъй като така не става ясно, но 

всъщност това е различно от предходните точки, които бяха по отношение на финансирания за 
лечебни заведения, а тук е предложение за изменение на решението, което е за отпускане на заем на 
„Столичен електротранспорт“ и „Столичен автотранспорт“. И в Комисията по транспорт казах, но 
и тук съм длъжен да кажа, първите точки от предложения проект за промяна на решение нямат 
никаква правна сила, в смисъл ние вече имаме прието решение, че трябва да се отпусне заем, да се 
сключи договор и т.н., в момента дефакто с новото решение нищо ново не се казва.  

По-притеснителното е, че в последните две точки за всеки от двата договора 
всъщност силно занижават условията, които имаме като Общински съвет за контрол какво ще се 
случи със средствата, които се предоставят. Отпада изискването да бъдат предоставени фактури 
за извършените дейности за подобряване на условия за труд, както и отпада цялата глава в случай 
неизпълнение на задълженията на „Столичен автотранспорт“ и „Столичен електротранспорт“ при 
погасяване на тези заеми. Това е причината, поради която и аз ще гласувам „против“ това решение. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Димитров. 
Колеги, други коментари и въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията не подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 9. 
-„За“ – 4. 
- „Против“-   3. 
- „Въздържали се“ -  2. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: Въздържал се 
Благовеста Кенарова: Против 
Бойко Димитров: Против 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: Против 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: Въздържал се 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 21 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА25-ВК66-686/23.01.25 г. относно изменение на 

Решение №635/28.11.2024 г. на Столичния общински съвет и на приложението към него, с вносители: 
Ваня Григорова, д-р Антон Койчев, д-р Ваня Тагарева – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно изменение на Решение №635/28.11.2024 г. на 
Столичния общински съвет и на приложението към него 

Заповядайте, за коментари и въпроси по тази точка? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 9. 
-„За“ – 6. 
- „Против“-   1. 
- „Въздържали се“ -  2. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: Въздържал се 
Бойко Димитров: Въздържал се 
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Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: Против 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 25 от дневния ред:   Доклад вх.№ СОА25-ВК66-711/23.01.2025 г. относно даване на 

разрешение на „Софийски имоти” ЕАД да сключи договор за наем за свой собствен недвижим имот - 
Триетажна сграда със ЗП 272 кв.м, РЗП 1340,27 кв.м, с предназначение „резиденция“, съгласно 
Удостоверение № 08/16.09.2003 г. за въвеждане в експлоатация, заедно с дворно място, съставляващо 
поземлен имот с идентификатор 68134.407.50, с площ по скица 734 кв.м, находящи се на ул. „Васил 
Априлов“ № 4, гр. София, с Посолството на държавата Катар, за срок от 10 (десет) години, с 
вносители: Прошко Прошков, д-р Ваня Тагарева, Бойко Димитров – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно даване на разрешение на „Софийски имоти” ЕАД 
да сключи договор за наем за свой собствен недвижим имот - Триетажна сграда със ЗП 272 кв.м, РЗП 
1340,27 кв.м, с предназначение „резиденция“, съгласно Удостоверение № 08/16.09.2003 г. за въвеждане 
в експлоатация, заедно с дворно място, съставляващо поземлен имот с идентификатор 68134.407.50, 
с площ по скица 734 кв.м, находящи се на ул. „Васил Априлов“ № 4, гр. София, с Посолството на 
държавата Катар, за срок от 10 (десет) години. 

От страна на вносителите кой ще вземе отношение, тук е и господин Шивачев – 
изпълнителният директор. 

Колеги, ако имате въпроси по тази точка? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя  доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували, в т.ч.: 10. 
-„За“ – 10. 
- „Против“-   Няма. 
- „Въздържали се“ -  Няма. 
Поименно гласуване: 
Андрей Зографски: За 
Благовеста Кенарова: За 
Бойко Димитров: За 
Ваня Тагарева: За 
Вили Лилков: За 
Войслав Тодоров: За 
Димитър Вучев - председател: За 
Драгомир Иванов: За 
Прошко Прошков: За 
Росица Николова: За 
Преминаваме към следваща точка. 
По  т. 27 от дневния ред:   Разни. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, заповядайте за коментари. 
Господин Зографски, заповядайте. 
АНДРЕЙ ЗОГРАФСКИ – общински съветник: Господин председател, тъй като Комисията по 

екология заседава обикновено доста по-продължително отколкото сме свикнали, дали няма да е 
целесъобразно предвид препокриването на много от членовете, да изместим нашата комисия с един 
час напред за в бъдеще, например в 13.00 часа, за да може поне трима, четирима общински съветници, 
които имаме проблем с кворума тук в тази комисия, което не е много отговорно предвид важността  
й и би било добре, ако няма конфликт с други комисии и колегите нямат против да направим 
необходимото да се измести часа. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Зографски, както колеги част от Вас, които 
са с по-голям опит в Общинския съвет знаят, по принцип тази комисия беше в 13.00 часа  години наред 
и беше изместена за 12.00 часа, тъй като имаше разместване на други комисии и Комисията по 
образование не беше в този час, сега е в 15.00 часа във вторник и имаше препокриване  на залите. След 
като вече сме тук в зала V и няма никой след нас в зала V, лично аз нямам нищо против да изместим дори 
и за 13.00 часа, това предложение ми се струва разумно, предвид доводите, които бяха изнесени.  

Ако има коментари, заповядайте господин Прошков. 
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ПРОШКО ПРОШКОВ – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Смятам, че колегата Зографски е прав, да ви кажа честно често също се притеснявам от 

факта, че имаме две тежки комисии една след друга и въпросът е наистина, ако имаме някакъв 
конфликт със следващата комисия в момента не мога да преценя, ако е необходимо и на 
Председателски съвет да се постави този въпрос, да ги разместим малко, така че да има спокойствие 
за всички колеги, които участват в заседанията, но Андрей Зографски тук е прав. Подкрепям така, че 
ето днес сме в такъв малък състав, че не е сериозно като кворум. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Прошков. 
Следващата комисия е в 15.00 часа в зала І, Комисия по образование и култура. Тук от нас 

мисля, че господин Лилков е единственият, който има застъпване на комисиите, което ще бъде може 
би в негов ущърб.  Повече са нашите членове, които се застъпват с Комисията по екология.  

ПРОШКО ПРОШКОВ – общински съветник: Или да говорим да започват половин час по-рано. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Те вече изместиха и започват половин час по-рано. Ако искате 

наистина да го подложим на някакъв неформален дебат това нещо, лично аз нямам против по такъв 
начин така да бъде нагласен графика, в крайна сметка да бъде удобно, защото целта е всички да могат 
да участват в комисии, това е смисълът. 

Господин Иванов, заповядайте. 
ДРАГОМИР ИВАНОВ – общински съветник: Благодаря, господин председател. Да, подкрепям 

предложението на Андрей Зографски, дори бях единственият, който гласува „против“ когато 
определяхме часа за стартиране на нашата комисия, така че адмирирам това предложение и ще съм 
„за“. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря Ви, господин Иванов. 
Колеги, имате ли други коментари и въпроси? Няма. 
Благодаря Ви. 
Ще имаме извънредно заседание, вече постъпиха допълнителни точки към дневния ред на 

СОС, така че сутринта в четвъртък ще бъдете уведомени точно за колко часа, най-вероятно ще се 
проведе в зала І. 

Колеги, закривам заседание на Комисията по финанси и бюджет. 
Благодаря Ви. 
Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Комисията по 

финанси и бюджет закри заседанието в 13.30 часа. Протоколът е изготвен на  31.01.2025 г. 
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